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Jmenuji se Josef Složil. Je mi 67 let (výrobek minulého století). Narodil jsem 

se a žiji celý svůj život v Radotíně. Jsem vyučený truhlář, který dokončil 

vysokou školu dřevařskou ve Zvolenu. Radotín i radotíňáky mám rád a líbí se 

mi tady. To, co se mi nelíbí je způsob rozhodování o Radotíně jen několika 

osobami dle jejich vlastní vůle. V případě zvolení bych chtěl pomoci vrátit 

Radotín radotíňákům tak, aby se věci děly otevřeně, podle zákona správně a 

k dlouhodobému prospěchu občanů.  

 

Jmenuji se Petr Hapala a je mi 40 let. Jako rodák z Radotína mám silný vztah 

k naší obci a snahu i něco změnit. Vzdělání mám elektro-technické a věnuji 

se tomuto oboru doposud. Moje vize do příštích let? Zlepšovat kvalitu okolního 

prostředí ve kterém žijeme, rozvoj obce pro budoucí generace, podporovat 

aktivity neziskových organizací, kterým také není naše obec lhostejná. 

 

 

  

Jmenuji se Petra Kelarová. Téměř celý svůj dospělý život trávím v našem 

regionu, jen na pár let jsem si odskočila studijně do Nitry a pracovně do Brna. 

Vystřídala jsem mnoho povolání, nasbírala spoustu pracovních i životních 

zkušeností jako obchodní zástupce, vizážistka, podnikatelka, překladatelka. 

Procestovala jsem naši republiku křížem krážem, až jsem nakonec zjistila, že 

pobyt na Záhoří a povolání učitelské je pro mě ideální volbou. Kromě snahy 

vzbudit u studentů lásku k jazyku anglickému jsem také vášnivou čtenářkou 

anglické i české literatury, občasným jogínem, chodcem po lukách a polích, 

zapálenou zahradnicí a pěstitelkou plodin určených ke konzumaci a k potěšení 

oka. To, co mě zajímá ze všeho nejvíc je, aby moje dcery mohly vyrůstat v 

příjemném a krásném prostředí, plném zeleně, rozkvetlých květin a stromů, ptactva a zvířectva. 

Přestože jsme malá obec, můžeme dokázat velké věci. Zní to jako reklamní tahák, ale já jsem o tom 

přesvědčena. Vzhledem k tomu, že jsme skutečně Radotín v srdci Moravy, přála bych si, abychom 

mysleli a jednali ekologicky a ekonomicky, vrátili do naší obce stromy a keře, které sem odedávna 

patří, vybudovali vše, co nám schází a pravidelně se setkávali při různých příležitostech napříč 

generacemi. 

Jmenuji se Kateřina Procházková, je mi 44 let, jsem vystudovaná bioložka, 

nyní pracuji jako specialistka v laboratorní medicíně. Umím získávat peníze 

pro různé projekty, ráda se účastním školení a kurzů týkající se 

zodpovědnosti nejen zastupitelů vůči občanům i prostředí, ve kterém žijeme. 

Jsem pro naprostou transparentnost, tedy otevřenost, zajímá mě názor 

občanů, jsem otevřená diskuzi, nebojím se konfrontace a dokážu ustoupit a 

přiznat, když se mýlím. Jsem přesvědčená, že zastupitelé jsou tu pro 

občany, budu se vás proto ptát na váš názor, na vaše nápady, co dělat lépe, 

anebo jinak. Konstruktivní kritika je pro mě vítaný nástroj komunikace mezi 

obecním úřadem a občanem. 

 



Jmenuji se Jana Zdráhalová, narodila jsem se na Vysočině, ale většinu 

svého života (29 let) jsem prožila v této malé obci na Záhoří. Vystudovala jsem 

přírodovědeckou fakultu v Brně na Masarykové univerzitě obor učitelství. 

Tomuto povolání jsem propadla a tak učím stále. Odměnou je to, že studenti 

se ke mně hlásí i po letech. Vystudovala jsem biologii a to souvisí i s mými 

zálibami. Mám ráda přírodu a vše, co s ní souvisí. Proto jsem členkou 

mysliveckého spolku Hubert, kde už dvanáct let spolu s manželem chystáme 

zábavné odpoledne pro děti z okolí (hry, kvízy apod). Kromě toho ráda pracuji 

na zahradě, a jak rodina říká: “ Když ji nemůžeme najít, tak je ve skleníku.“ 

Teď mám ještě jednu velkou zálibu a to je náš vnouček. Mojí snahou by bylo 

„spojit“ naši vesničku, aby se nám tu dobře žilo a naše děti se potom chtěli 

vracet do rodného místa. 

Jmenuji se Monika Stoklásková, jsem rozená Sedláková a je mi 26 

let. Vystudovala jsem Fakultu managementu a ekonomiky Univerzity Tomáše 

Bati ve Zlíně. V současné době pracuji jako ekonomka. Většinu svého života 

jsem prožila v této naší obci Radotín.  Jelikož chceme v již zmiňované malé 

vesničce žít s manželem, udělám vše pro to, aby zde bylo hezké prostředí, 

přátelské vztahy a dobré podmínky pro život. Další z mých cílů je zlepšit 

komunikaci mezi obcí a občany.  

 

Jmenuji se Bronislav Hedbávný, je mně 51 let, v Radotíně bydlím od svých 

sedmi let. Vystudoval jsem techniku, nyní pracuji na technické pozici 

v dopravě. Mým zájmem v zastupitelstvu bude rozvoj bydlení v obci tak, aby 

obyvatelé Radotína, kteří v obci chtějí stavět vlastní dům, nemuseli odcházet 

pryč kvůli nedostatečným možnostem získat stavební místo. Moje motto zní 

– obecní úřad je tu pro občany obce  a jejich potřeby. 

 

 

Jmenuji se Petra Masařová, jsem vyučená pekařka. Nyní pracuji jako 

obsluha technologie vodního paprsku. Mám ráda přírodu. Jako zastupitel 

budu bojovat o její záchranu, zachování a za obnovení přirozeného porostu. 

A také o to, aby se v naší obci žilo lépe. 

 

 

 

Jmenuji se Martina Učenová, mojí zálibou je jóga a malování. Taky ráda 

chodím na procházky po našich luzích a hájích. Celý život bydlím v Radotíně 

a jelikož studuji na ekonomické fakultě Veřejnou ekonomiku a správu, je mi 

dění v naší obci velice blízké a proto se chci do něho zapojit.  

 


